
Z A P I S N I K 
  

  

  

seje Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS dne 25. 11. 2009, ob 15:00, v sejni sobi IJS. 
  
Prisotni:   M. Gams, I. Falnoga, M. Koželj, R. Pergarec, I. Zajc, J. Jakofčič, D. Zupančič. 
  

Odsotnost opravičili: C. Filipič, Z. Jernejc, M. Štraus, A. Fekonja, J. Pungerčar, T. Ručigaj, G. Kramberger, 

G. Tavčar. 
  
Ostali prisotni: J. Smrke 
  
  

Dnevni red: 
  

1. Potrditev zapisnika (3. 11. 2009) 

  

2. Uredba o prodaji blaga in storitev na trgu 

  

3. Tekoča obvestila 

  
4. Dodatki za manj ugodne delovne pogoje 

  
5. Razno 

  

  
  

  
Ad 1) 

  
Zapisnik je bil sprejet brez pripomb. 

  

Ad 2) 
  

M. Gams je prisotne seznanil z vsebino pogajanj z ministrom za visoko šolstvo, znanost in tehnologijo v 
zvezi z Uredbo o prodaji blaga in storitev na trgu. Minister je upošteval pripombe, ki so mu bile posredovane 

z naše strani (IJS) tako, da bo po mnenju M. Gamsa možno povečati povprečne plače na IJS v letu 2010 

za 5%, če bodo za to na razpolago finančna sredstva. To je velik dosežek za sindikat in zaposlene, največji 
letos. 

  
  

Ad 3) 
  

M. Gams je člane IO seznanil s planom vodstva o novogradnji na parceli čez Gradaščico in na mestu, kjer 

zdaj stoji zgradba v kateri so delavnice. 
IO je soglasno sprejel sklep, s katerim opozarja vodstvo IJS, da je pri novogradnji potrebno v skladu z 

zakonodajo zagotoviti zadostno število parkirnih prostorov. 
  

  

Vodstvo IJS kljub zahtevi vladne komisije o prevedbi plač, da na IJS plače znižamo, tega ne bo storilo. 
  



D. Bevc je prisotne seznanil z dopisom SVIZ Slovenije, v katerem poziva svoje člane, da se udeležijo 
demonstracij, ki bodo v soboto, 28. novembra 2009 v Ljubljani. IO je sprejel sklep, da se članstvo seznani 

s tem dopisom preko elektronske pošte. 
  

  

Ad 4) 
  

  
IO je soglasno sprejel sklep, da pošlje ponovno direktorju IJS dopis, v katerem ga bo opozoril, da že več 

kot letu dni še vedno niso urejeni in se ne izplačujejo dodatki za manj ugodne delovne pogoje po KPJS 
delavcem, ki so do teh dodatkov upravičeni.  IO SVIZ/IJS pričakuje pisni odgovor od direktorja. 

  

IO opozarja, da nekateri delavci še vedno nimajo podane ocene tveganja na delovnem mestu, zato predlaga 
vodstvu, da na to opozori varnostnega inženirja, da se to v skladu z zakonodajo tudi uredi. 

  
I. Falnoga in D. Bevc sta prisotne seznanila z aktivnostmi sindikata na Kemijskem institutu, o pridobitvi 

dodatka za delo s citostatiki oz. nevarnimi snovmi. IO meni, da je na IJS kar nekaj delavcev, ki bi bili 

upravičeni do dodatka (odsek – B in O – 2), zato je sprejel sklep o sodelovanju našega sindikata z sindikatom 
Kemijskega instituta z namenom, da se pripravi utemeljen predlog, ki bo kot osnova za pogajanja o 

spremembi oziroma dopolnitvi KPJS. V ta namen je za sodelovanje imenoval I. Falnogo in J. Pungerčarja. 
  

  
Ad 5) 

  

V zvezi z vrstami v menzi in odpravo le teh, je IO sprejel sklep, s katerim predlaga vodstvu IJS, da podeli 
plačilne kartice za plačilo prehrane vsem delavcem, ki so redno zaposleni na IJS. 

  
D. Bevc je prisotne seznanil z rezultatom ankete o predlogu sindikata za vrtec za predšolske otroke na IJS, 

ki je bila poslana vsem delavcem IJS. Na anketo je odgovorilo 137 delavcev in prav vsi ta predlog podpirajo. 

IO je soglasno sprejel sklep, da pošlje direktorju dopis, v katerem mu predlaga, da pravna služba IJS pridobi 
informacije o možnostih za ustanovitev vrtca. 

  
D. Bevc je člane IO obvestil, da bo novoletna obdaritev otrok v torek, 22. 12. 2009 ob 18. uri v Peterlinovem 

paviljonu. 

  
M. Koželj je ponovno izpostavil problem nevarnega cestišča (glavna cesta)  pri uvozu na reaktor. 

Dogovorjeno je, da bodo na reaktorju pripravili dopis oz. predlog posodobitve tega dela cestišča, ki ga bo 
sindikat posredoval Ministrstvu za promet. 

  
IO je na predlog M. Koželja sprejel sklep, s katerim predlaga vodstvu IJS, da pristojne službe na IJS 

opremijo stavbe na reaktorju z napisnimi tablami oziroma oznakami o odsekih (tako kot je urejeno na 

Jamovi). 
  

  
Sejo sta vodila J. Smrke in M. Gams. 

  

  
Seja je bila končana ob 16.30 uri. 

  
  

  
Ljubljana, 26. 11. 2009                                                                                       Zapisal: Dušan Bevc 

  



  
  
Poslano:            - vsem članom IO SVIZ/IJS 
                        - vsem članom NO SVIZ/IJS 

                        - predsedniku ZS IJS 

                        - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 

                        - direktorju IJS 

                       - svetovalcema direktorja 

                        - v. d. sekretarke IJS 

                                - pomočnikoma direktorja 

 


